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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyiért korszerűsítették a rendőrség felszereléseit 
az elmúlt két évben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország rendőrségének feladatköreinek száma szignifikánsan megnőtt az elmúlt hónapokban, 
a pandémia miatt sokkal több munkájuk van a személyi állomány tagjainak. A humán erőforrásokon
kívül azonban más is kell ahhoz, hogy a rend őrei megfelelően el tudhassák látni feladataikat eme 
nehéz időkben is.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

2018. január 1-je és 2020. november 1-je között az állam hozzávetőlegesen mekkora összeget 
költött a rendőrség felszerelésének korszerűsítésére? 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2020. november 24.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György

országgyűlési képviselő


